
 

 

Referat: Kultur- og beboerhusforening d. 3/2 2015, hos Mars, Slangebakken, Kl. 19-21:30 

Tilstede: Sonja, Mars, Jesper, Morten og Annette 

Afbud: Malene 

 

1. Fællesspisning bliver lørdag d. 28. februar i Børnehavens lokaler. 

- Jesper har booket og har kontakten til Louise/madlavningsgruppen.  

- Sonja sørger for facebook, billetter og ophæng i info-kasse+skilt, - og sender tekst til 

Jesper/Laven.dk.   

 

2. Siden sidst: 

- Der har været afholdt møde m. kommunen d..15. januar 2015. Jf. referat fra mødet.  

- Morten har haft kontakt til:  

a) Lokale- og Anlægsfonden. Fonden giver ikke tilskud til projektlederløn. En god idé 

hvis ansøgningen her ikke er for konkret. Vil gerne være med til at præge projektet. 

b)Vejle Kommune og arkitektfirmaet Force 4 vedr. flydende kajakklub. Gode råd om 

processen fra kommunen, og et bud fra arkitektfirmaet på 25.000 kr. for udarbejdelsen af 

en foreløbig skitse. Fra Vejle lyder også det gode råd i forhold til at ansøge om 

fondsmidler: Tænk / tegn stort.  

- Mars har deltaget i møde vedr. Kulturhovedstad 2017. Det virkede ikke umiddelbart relevant i 

forhold til evt. fremtidigt samarbejde.  

 

3.  De næste skridt: 

- Mars kontakter/skriver til Bane Danmark og orienterer dem om planerne. 

Hvad er herefter den rigtige rækkefølge? Udarbejdelsen af flere tegninger, mere præcis 

projektbeskrivelse, kontakt til mulige projektledere eller mere research i forhold til fonde? 

- Annette kontakter arkitekterne/projektlederne for Fjeldstedvang-projektet for at få gode råd til 

processen og om de evt. er interesseret i et samarbejde. 

- Morten kontakter  Laban-arkitekterne for at høre mere om evt. pris for tegninger 

- Morten kontakter ”projektmagere” fra Ry for at for at få gode råd om processen 

- Jesper taler med kontaktperson  i forhold til rammer for projektansøgninger til Mærsk fond. 

- Annette og Malene sætter sig sammen og skriver en foreløbig projektbeskrivelse færdig. 

 

4. Næste møde 

Der var enighed om, at vi pt. er nødt til at sætte mødekadencen op. 

Næste møde er onsdag d. 18. februar, kl. 18:00 hos Mars – inklusiv lidt mad :-D 

  

5. Evt. 

Drøftelse af de enkelte bestyrelsesmedlemmers motivation for at gå ind i 

projektet/bestyrelsesarbejdet, og hvordan vi fastholder gejsten, når vi møder forskellige 

udfordringer. Drøftelserne tages op igen på næste møde. 


